
 
Muut asiat 
  
LOVKAJK 27.09.2022 § 26    
      
 
 
  
Ehdotus Muut asiat merkitään tiedoksi. 

 
Päätös 1. Kansalaisopiston rehtorin siirtoa koulutuksen vastuualueelle 1.8.2022 

lukien on käsitelty useaan otteeseen. Kaupunginhallitus päätti 6.6.2022 § 
148, että kansalaisopiston rehtori siirretään koulutuksen vastuualueelle 
1.8.2022 lukien. Kaupunginvaltuuston kokouksessa 15.6.2022 § 57 
Rosenberg esitti, ettei rehtoria siirretä koulutuksen puolelle. Äänestyksen 
jälkeen asia palautettiin uudelleen valmisteluun. Kasvatus- ja 
sivistyslautakunnan lausunnossa 22.6.2022 katsottiin, ettei ole aihetta 
siirtää rehtoria koulutuksen alaisuuteen. Asia on menossa 
kaupunginhallituksen käsittelyyn uudelleen, mutta ajankohta ei ole 
tiedossa. 

 
2. Rehtori osallistui asuntomessujen Kick-off-tilaisuuteen 27.9.2022. 
Opistoa voidaan hyödyntää monella tavalla asuntomessujen valmistelussa 
ja varsinaisten messujen aikana. 

 
3. Loviisan kansalaisopiston kursseja voi maksaa vain Smartumin 
etuseteleillä. Muita maksumahdollisuuksia on selvitetty useaan otteeseen, 
mutta asia on kaatunut ohjelmistojen yhteensopimattomuusongelmien 
vuoksi. 

 
4. Yhdistysten omistamien tilojen lämmityskustannukset ovat nousussa,     
minkä vuoksi useat yhdistykset aikovat korottaa vuokriaan. Kurssitoiminta 
on vaarassa yhdistysten tiloissa, jos kustannukset nousevat 
moninkertaisiksi. Yhdistysten edustajien kanssa neuvotellaan ja tehdään 
tarkennetut hintalaskelmat talousarviota varten. Asia tuodaan seuraavaan 
kokoukseen kustannustiedoin arvioitavaksi ja tarpeen vaatiessa joudutaan 
anomaan lisärahoitusta kaupunginhallitukselta. 

 
      5. Johtokunnan seuraava kokous: 8.11.2022 klo 16.30. 
 


